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Det er et samfunnsansvar å ha 
miljø og klimafokus 

Det er viktig for helsa vår å ha 
trivselsfokus  



#mygoodcolleaguesatavas – hanne jonassen Lillestømkonferansen 2017



Etterlyser strategisk langsiktig og forpliktende byutvikling
OG

Mye tyder på at utfordringene som følge av 
befolkningsvekst, klimaendringer og 
etterkrigsårenes planpraksis

fremtvinger et blågrønt paradigmeskift hvor 
byene i langt større grad en tidligere 
planlegges og utvikles på landskapets og  
lokalbefolkningens premisser.
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GODE NÆRMILJØER

BYNATUR

NYE OG BEDRE MØTEPLASSER

MOTSTANDSDYKTIGET MOT 

KLIMAENDRINGER

FÆRRE BILER

BEDRE LOKALKLIMA

KORTERE AVSTANDER TIL VENNER, IDRETT, 

BESTEFORELDRE, KULTURTILBUD, FRILUFTSLIV..

HISTORISK FORANKRING UTVIKLING PÅ LANDSKAPETS 

OG STEDETS PREMISSER
Lillestømkonferansen 2017



Rune Skeie

27.02.2017

HVORDAN UTVILKE 

ÅS TIL EN BÆREKRAFTIG 

REGIONAL BY?  

UNDERVEISRAPPORT
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Illustrasjon: BYM – Hanna Haukøya Storemyri Deichmans gate og Wilses gate i Oslo Lillestømkonferansen 2017
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Oslo Urban Arena 2016

Lillestømkonferansen 2017

https://www.asplanviak.no/aktuelt/2016/09/29/asplan-viak-utmerker-seg-paa-oslo-urban-arena/


Miljøvennlige bygg:    drivstoff Kjørbo
Arendalsuka 15. – 20. august 2016   

Peter Bernhard 

Energi- og miljørådgiver

Asplan Viak AS

Powerhouse overflødig solenergi



«Vi går fra gode tanker til 
gjennomføring»

Jørn Longem er eier av og 
adm.dir i Teleplan Eiendom. 
Teleplanbyen på Lysaker skal 
utvikles til å bli en fremtidsrettet 
og klimavennlig bydel

Eirik Espejord, adm.dir i Kræmer 
Eiendom i Tromsø.
Ny energieffektiv bydel med 
boenheter og næringsbygg. 

«Vi må løfte blikket og tenke helhetlig» «Utredningen er et godt spark i baken»

Anna-Thekla Tonjer i Elverum Vekst 
som står bak prosjektet Ydalir.
Ydalir skal være framtidens bydel 
for både miljøet og menneskene 
som bor der Lillestømkonferansen 2017
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SAMFUNNSDEBATT OM FORTETTING I TRONDHEIM
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Takk for oppmerksomheten

www.asplanviak.no
peter.bernhard@asplanviak.no

Vi vil bo godt
og blågrønt

- fixer dere det 
for oss eller??? 

Takk for meg
@bentehauk

http://www.asplanviak.no/

